



## Protokoll styrelse- och funktionärsmöte Stockholm Chapter 2010-02-08

### **Närvarande:**

Susanna Frey Garpås – Director  
Tommy Löhr – Ass Director  
Christina "Kicki" Gillmo Alverin – Treasurer  
Sven-Erik "Svempa" Ån – Secretary  
Per-Olof "PO" Smedberg - Head Road Captain  
Yvonne Wikström - Activities Officer

### **Funktionärer:**

Örjan Hellgren – Road Captain II  
Caj Nilsson – Road Captain III  
Marica Törnebohm - Activities Officer II  
Pekka Gillmo

Hasse Angermund, HD City

**Plats:** *Carlas Café, Surbrung 37, Stockholm*

### **1. Director rapporterar från föregående styrelsemöte**

### **2. Aktiviteterna för våren**

Slå ihop vissa aktiviteter med House.

- 11 febr Vodkaprovnig
- 12 febr HD Mässa på HD Syd
- 13 mars Fondue-afton på rest Fondueboden, anmälan till Kicki
- 27-28 mars Custom by Probike, House
- 8 april meckarkurs på Stocholm House
- 17-18 april Kick-off öppet hus Sveavägen  
Bowling på Svea, Rest II Forno
- 24 april Första lördagsturen
- 24-25 april Trucken till House
- 30 april-2 maj Barkarby
- 8 maj Gemensam brunch & hoj på House
- 15 maj Sörmland runt – start från House
- 16 maj söndagstur från Sveavägen
- 22 maj lördagstur City eller Syd
- 29-30 maj helgtur med övernattnig
- 5 juni Norrtälje Customshow – start från Sveavägen, House hänger på
- 12 juni Trosa marknad, start House
- 18-20 juni Lilla Midsommar, House – Norsholm
- 3 juli Iron Horse show Strängnäs – från House
- 22 juli Åre

- -----
- HLR-kurs, Stefan + House i deras lokaler - Ej spikat
- Avrostning (BMW har ingenting) - Ej spikat
- Hasse i sept med Run For Fun
- Utvärdering under våren av samarbete House
- Förslag: visa hojutflykter på GoogleMaps
- Förslag Skagentur
- Road Captains diskuterar hur vi löser avgångar från City/SYD
- Kommande nyhetsbrev fokus på aktiviteter

### 3. **Lokalfråga inför medlemsmötet 16 febr och 6 maj**

Hos Hasse i källaren, fika från Carlas Café

### 4. **Förslag punkter inför medlemsmötet**

- Medlemsavgiften
- Aktiviteter
- Berätta om luft & Buller
- Ekonomi
- Uppdatera medlemsregister
- Göran fixar instruktion uppdatering medlemsregister
- Namnskyltat
- Hasse har ordet

### 5. **HOG-hörnan i butiken**

- Ändra telefonlista
- Fixa skåp – köpa på Ikea? Yvonne kollar med Hasse.
- Deadline för skåp etc är 6 maj! Då ska det vara klart inför medlemsmötet.
- Köpa digital fotoram där vi kan lägga in massor av bilder som rullar

### 6. **Shopen**

Förslag från Hasse om att ta över. PO och Hasse diskuterar hur det kan lösas på ett bra sätt. Kiki kollar ekonomin för det hela.

### **Styrelsen fortsätter mötet**

### 7. **Utskicket med inbetalning den 10 feb**

Utkastet för utskicket fick OK! Susanna sänder ut.

Kiki fixa stämpel till utskicket när medlemsårsmärket sänds ut tillsammans med annan info som brukligt.

Genomförs på styrelsemötet den 18 mars hos Carla.

### 8. **Ekonomin**

Kassa: 32.344,51

### 9. **Hemsidan**

Problem med inloggning pga datumspär medlemsavgift. IT-Peter ändrar betaldatum.

Fwd mail Webmaster till Tommy.

House: möte om att använda deras mall på hemsida, dealer med egen flik, Tommy specar problem med medlemsadministration. De tar fram förslag och målsättning att nya hemsidan ska vara uppe under april.

**10. Övriga frågor**

Charity – alla ska tänka ut lämpliga förslag

P-O: brainstorming, 6 maj grupparbete, utvärdering i juni

Chef Red för Big Twin – möjligt att göra artikel om HOG Stockholm Chapter

Nästa styrelse- och funktionärsmöte 22 april

Vid protokollet



Sven-Erik Ån, Secretary

Protokollet justeras av:



Susanna F Garpås, Director